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Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
Rivierweg 111 
2903 AR, Capelle aan den IJssel 
 
Betreft: Sportdeelname in Capelle 
21 augustus 2023 
 
Geacht college, 
 
Recent publiceerde sportkoepel NOC*NSF het jaarlijkse onderzoek Zo sport Nederland, 
waarbij wordt gekeken naar de belangrijkste trends en ontwikkelingen in sportdeelname 
van afgelopen jaar. De gevolgen van de lockdowns in de coronaperiode zijn nog altijd 
goed zichtbaar in de sport. Zo’n 700.000 (!) Nederlanders hebben het sporten na de 
coronaperiode niet opnieuw opgepakt. De positieve effecten van sport op niet alleen de 
fysieke, maar ook de mentale, gezondheid van mensen is onmiskenbaar. Vooral bij de 
groep 13-18-jarigen is een daling zichtbaar. Juist op deze leeftijd is sporten van essentieel 
belang. Wie jong sport zal later makkelijker blijven sporten, voor wie op die leeftijd niet 
sport is de drempel later veel hoger. 
 
Op 30 juni was Leefbaar Capelle te gast bij de slotavond van de Capelse avondvierdaagse. 
Naast het genieten van de gezellige sfeer bij dit goed georganiseerde evenement gingen 
we in gesprek met Capelse kinderen en ouders over sport. Een aantal van hen gaf aan 
niet (meer) te sporten, maar dit wel graag te willen. Anderen vertelden na corona niet 
meer in groepsverband te sporten. Hoe mooi zou het zijn als ook deze groepen (weer) 
gaan sporten.  
 
In het onderzoek van NOC*NSF is het landelijke beeld duidelijk zichtbaar: het aantal leden 
bij sportverenigingen is afgenomen. Leefbaar Capelle wil graag weten hoe dit in Capelle 
zit. Sport verbindt duizenden Capellenaren van jong en oud. Zowel leden van 
sportverenigingen die wekelijks bijeenkomen als Capellenaren die af en toe sporten en 
bijvoorbeeld meedoen aan wandelavondvierdaagse die deze week wordt gelopen. 
 

1. Is het college bekend met de resultaten van dit onderzoek? 
2. Heeft het college in beeld hoeveel leden Capelse sportverenigingen hebben?  

Zo ja, hoeveel zijn dit er? 
Zo niet, is het college bereidt met sportverenigingen in gesprek te gaan over het 
delen van de ledenaantallen? Op deze manier krijgt de raad een beter beeld van 
de ontwikkeling in het aantal leden van sportverenigingen en kunnen we waar 
nodig tijdig actie ondernemen. 

3. Op welke wijze ondersteunt de gemeente sportverenigingen om leden te 
behouden en aan te trekken? 

4. Ziet het college mogelijkheden om, samen met sportverenigingen, (extra) acties 
op te stellen om de ledenaantallen te bevorderen? 

5. Wat is het huidige percentage van sportdeelname in het algemeen en specifiek 
van 13 tot 18 jaar en welk percentage streeft het college na? 

6. Herkent het college het beeld dat jongeren in Capelle minder vaak lid worden van 
een sportvereniging? 
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Namens de fractie van Leefbaar Capelle, 
 
Alain Molengraaf 
Jannes van der Heide 
Willeke Ravenna 
Eddy Patty 
Micle Jaliens 


